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Abstract (en)
Provision is made for a combination of flow-guiding devices to be designed in such a way that a partial propeller casing is arranged as a saddle
nozzle above the propeller like the top part of a Kort nozzle and is stiffened owing to the fact that roughly horizontal or radial guiding surfaces
situated in front of or behind the propeller statically form a unit with the saddle nozzle so that the rigidity of the saddle nozzle and the strength of the
flow-guiding surfaces are increased. At the nozzle part of the system of flow-guiding surfaces, the distance from the tip circle of the propeller blades
in the inlet and outlet area of the propeller blades is increased to reduce the vibrations which are caused by the thrust pulses circulating with the
propeller-blade tips. <IMAGE>

Abstract (de)
Es ist vorgesehen, eine Kombination von Strömungsleitvorrichtungen in der Art auszubilden, daß eine Propeller-Teilummantelung als Satteldüse
oberhalb des Propellers ähnlich dem oberen Teil einer Kortdüse angeordnet ist und dadurch ausgesteift wird, daß vor oder hinter dem Propeller
gelegene, etwa horizontale bzw. radiale Leitflächen mit der Satteldüse statisch eine Einheit bilden,so daß die Steifigkeit der Satteldüse und
die Festigkeit der Strömungsleitflächen erhöht werden. Bei dem Düsenteil des Strömungsleitflächensystems vergrößert sich der Abstand
zum Propellerflügelspitzenkreis im Eintritts- und Austrittsbereich der Propellerflügel zur Reduktion der Vibrationen, die durch die mit den
Propellerflügelspitzen umlaufenden Druckimpulse ausgelöst werden. <IMAGE>
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